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Skladišče radioaktivnih odpadkov
dviga temperaturo

K

Med šestnajstimi točkami, kolikor jih
je bilo predvidenih za sejo zbora kra-
jevnih skupnosti 4. decembra, ]e že ta-
koj v začetku največ prahu zbudila
enajsta, sprejem osnutka odloka o pre-
nehanju lastninske pravice na zem-
Ijiščih v zazidalnih otokih v Mali vasi.
Skoraj polurno prepričevanje je bilo
potrebno, da je delegat, ki se je zavze-
mal za umik te točke z dnevnega reda,
le sprevidel nesmiselnost svoje zahte-
ve. Istočasno pa to kaže, da nekateri
kljub temu, da smo že sredi tretjega
mandatnega obdobja, še vedno ne
poznajo osnovnih zakonitosti in po-
stopkov delegatskega sistema.

Kot je pojasnil predsednik zbora KS
Igor Kostjukovski, sprejetje osnutka
odloka nikakor ne prejudicira predlo-
ga, saj bo osnutek v javni razpravi celo
dalj, kot je običajno, v tem času pa bo
lahko krajevna skupnost preko svojih
delegatov vplivala na njegovo besedilo
in s tem na pripravo predloga. V koli-
kor pa bi obveljala zahteva delegata po
umiku točke z dnevnega reda, o osnut-
ku v krajevni skupnosti sploh ne bi mo-
gli razpravljati.

Osnutek predvideva nacionalizacijo
nekaj več kot sto parcel, na katerih bo-
do zrasle individualne hiše. Z odlokom
bi se uresničile določbe republiške
ustave, po katerih nihče ne more imeti
lastninske pravice na zemljiščih v me-
stih in naseljih mestnega značaja ter
drugih območjih, namenjenih za sta-
novanjsko in drugačno kompleksno

gradnjo, ki jih določi občina v skladu z
zakonom.

Kakorkoli že, v dvostopenjskem po-
stopku bodo imeli prizadeti dovolj
možnosti za uveljavljanje in usklajeva-
nje svojih interesov. •

Med zanimivejšimi točkami dnevne-
ga reda so bila vprašanja delegatov.
Delegata iz krajevne skupnosti To-
mačevo Jarše je zanimalo, kdaj bo ure-
jeno parkiranje pred gostilno Rubin,
pri čemer je poudaril, da z odgovorom
na prejšnji seji njegova delegatska ba-
za ni zadovoljna, ker ni popoln. Dele-
gata krajevne skupnosti Ježica je zani-
malo vprašanje, kaj bo z nekaterimi
ograjami posameznikov na Malovaški
in Tesovnikovi cesti takrat, ko se bosta
ti cesti začeli urejati, Delegat krajevne
skupnosti Tomačevo Jarše pa je posta-
vil vprašanje in zahtevo, da se strelišče
na glinaste golobe, ki je sedaj takore-
koč sredi naselja, piestavi v ustrezne-
jše okolje. Pri tem so ga podprli tudi
drugi. Prav tako ga je zanimalo, kam
se bodo širile Žale v prihodnjih letih.

Niko Isajevič iz krajevne skupnosti
Urške Zatler pa je polemiziral v imenu
svoje delegacije in krajanov z odgovo-
rom direktorja Komunalne energetike,
ki je bil objavljen tudi v Zboru obča-
nov. Gre za odgovor, kakrSen po mne-
nju delegacije ne bi smel biti in ki je v
nasprotju s politično kulturo delegat-
skega sistema Še najbolj zanimivo pa
je to, da je podpisnik odgovora, direk-
lor Komunalne energetike, sam krajan
KS Urške Zatler, vendar pa kaže, da je

v okolju, kjer živi družbenopolitično
neaktiven.

Vprašanje, ki nikakor ne bo ostalo
brez odmeva tudi v širši javnosti, je
postavila delegacija krajevne skup-
nosti Dol. Krajane je zelo vznemirila
vest o skladišču radioaktivnih odpad-
kov. Ne verjamejo trditvam, da bo skla-
dišče varno za okolico, saj je vsakomur
znano, da obsolutne varnosti pred se-
vanjem oziroma radioaktivnimi snovmi
ni. Zato je tudi povsem nesprejemljivo,
da bi se odlagališče gradilo v naselje-
nem območju, komaj streljaj daleč od
mesta.

Zbor je nato obravnaval tudi gradivo
o nekaterih vidikih delovanja krajevnih
skupnosti v občini. Delegati so se stri-
njali s predstavnikom socialistične zve-
ze Vladom Barabašem, da je gradivo
zgolj osnova za razpravo in ga mora-
mo kot takega tudi obravnavati. Prav
zato v njem ni obvezujočih stališč in
smernic, to pa zlasti zato, ker se ena
krajevna skupnost od druge razlikuje.
V takem gradivu je nemogoče dajati za
vse veljavne recepte. Je lahko le pripo-
moček za razpravo, ki se je v občini že
začela in katere cilj je, da pogledamo
sami vase, ocenimo do kam smo prišli
in ali smo dosegli cilje, ki smo si jih
zastavili. Po daljši razpravi, v kateri je
bilo tudi nekaj kritik na račun »učene-
ga in nerazumljivega« besedila, je bil
sprejet sklep, da je to gradivo osnova
za razpravo o uresničevanju delegat-
skega sistema v krajevni skupnosti.
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